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Návrh   uznesenia 
 
 
Miestne zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
informáciu o vybavovaní podnetov občanov z Poslaneckých dní. 
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Poslanecké dni - podnety občanov 
 

9.12.2013 

Poslanci : Jozef Havrilla 

    Ing. Boris Hradecký 

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

16.12.2013 

Poslanci : Ing. Juraj Káčer 

    Ing. Peter Klepoch 

 

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

13.1.2014 

Poslanci : PhDr. Matilda Križanová 

                  Ing. Lilia Lohnická 

                   

Kurt Iványi, Tranovského 33 

1. Prečo bol zrušený obchod na Žatevnej 4. Odpoveď na jeho otázku nebola zodpovedaná 
v liste OÚR/6373/2013/AL z 2.12.2013. žiada priamu odpoveď.  

2. Čistota na Brižitskej ul – ako sa to dorieši po výstavbe? 

3. Predĺženie Tranovského na Brižitskú – po trávniku sa ďalej jazdí. Odpoveď z 2.12.2013 je 
nepostačujúca. Žiada MÚ o obhliadku uvedeného terénu. 

4. Moyšova ul – nespevnená ul. skládka. Ide o ulicu, ktorú budujú súkromníci. Poukazuje, že 
sa na ulici nerobí poriadok. 

5. Základná škola Pri kríži má poškodenú tabuľu „volebná miestnosť“. Sťažuje sa aj na 
bildbord v areáli základnej školy. 

6. Chodník na Žatevnej 2 si nevyžadoval vysekanie asfaltu, stačilo len opraviť. Peniaze 
vynaložené na túto opravu mohli byť použité na iné chodníky napr. pri SPŠE K. Adlera. 

7. Na Cabanovej ul. parkujú autá na chodníku a aj na zeleni. V tejto súvislosti sa sťažuje, že: 

a) miestny úrad nekontroluje parkovanie na zeleni, 

b) firmy, ktoré opravujú chodníky nemajú prenosné WC a ich zamestnanci znečisťujú 
okolie, 

c) mestskí policajti nechodia peši, ale sa vozia, a preto nedokážu posúdiť, čo je v rajóne 
zlé. 
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8. Sťažuje sa na o. z. Bunkre, ktoré začali s terénnymi úpravami na záchranu kultúrnej 
pamiatky. P. Iványiho zaujíma, či tieto stavebné úpravy majú v súlade s projektovou 
dokumentáciou a stavebným povolením na úpravy a aký bude konečný stav. 

( odpovedané listom č. OPaS 1391/2155/2014 dňa 21.1.2014 k bodu č. 5 ) 

( odpovedané listom č. SU 2741/2906/2014 dňa 11.2.2014 k bodu č. 8 ) 

( odpovedané listom č. OÚR  OÚR/2915/2014/AL  zo dňa 11.02.2014 k bodom 
1,2,3,4,6,7) 

 

Ing. Ďurica, ul. Pod záhradami 

Prišiel požiadať o podporu petície na zriadenie jednosmernej premávky na komunikácii 
Magistrátu hl. mesta SR Bratislavy, ktorý je jej správca. Ide o postupnosť krokov, ktoré 
petícia rieši : 

1. zmena dopravného riešenia, ktorá zabezpečí zjednosmernenie ulice na základe 
predložených riešení. 

2. rekonštrukcia spomaľovacích prvkov – návrh na vybudovanie spomaľovacieho prvku, 
ktorý by slúžil aj ako prechod pre chodcov 

( odpovedané občanovi priamo na poslaneckej hodine) 

 

P. Proftová, Agátová 5/F 

Prišla požiadať o nápravu v okolí ulíc Agátovej – Fortuna – Zberné suroviny, kde je veľká 
nečistota. Ďalej uvádza, že oproti TESCU zostal zbytok pozemku, ktorý je neosvetlený 
a nesvetlená je aj cesta. Zo strany obyvateľov uvedenej lokality by bolo vhodné : 

a) vybudovať chodník na Agátovej ul. pre občanov, 

b) odstrániť nečistotu v okolí, 

c) dobudovať prechod pre chodcov pri Zberných surovinách, 

d) za internátom je neosvetlený pozemok – prístup k bytom je neriešený – ohrozená 
bezpečnosť obyvateľov, 

e) požaduje verejné zhromaždenie občanov na riešenie uvedených problémov v danej 
lokalite. 

( odpovedané listom č. OÚR  OÚR/2916/2014/AL  zo dňa11.02.2014 ) 

 

20.1.2014 

Poslanci : JUDr. Dušan Mikuláš  

                 Ing. Igor Mravec 

                   

P. Jozef Hrčka,  Fedákova 8 

Prišiel kvôli problému zatekania a padania omietky v garáži na ul. kpt. Rašu 12 (garáž č. 3), 
ktorej je vlastníkom. Je poškodzované jeho auto. Napriek dvom obhliadkam správca 
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nevykonal žiadne kroky na nápravu. Bolo odporučené dať správcovi domu, v ktorej sa garáž 
nachádza, písomné upozornenie a výzvu na nápravu. 

( odpovedané občanovi priamo na poslaneckej hodine) 

 

27.1..2014 

Poslanci : Mgr. Marián Podrazil  

                 Marián Takács 

 

P. Mihálová Eva, Galbavého 2 

Zimná údržba nech je efektívnejšie vykonávaná, posýpanie chodníkov len ak to je potrebné. 
Odporúča upraviť pravidlá zimnej údržby aj pre správcov v rámci mestskej časti. 

Chodníky na Galbavého 3 a schody, Galbavého 1 na Švantnerovu ul., či sa môžu uzatvoriť 
pre neudržiavanie, aby sa nesolili. Chodník za kostolom a na lúke pod Záhradami by sa tiež 
na zimu uzatváral. Nesoliť na lúke. 

( odpovedané listom č. OÚR 2882/2014/AL dňa 07.02.2014 ) 

 

P. Izakovičová, Tranovského 37 

Zábradlie od archívu smerom na Tranovského je posunuté a neslúži svojmu účelu. Občan 
požaduje nápravu – posun zábradlia tak, aby sa mohol pridržiavať keď ide po schdisku. 

( odpovedané listom č. OÚR 2881/2014/AL dňa 07.02.2014 ) 

 

3.2.2014 

Poslanci : Ing. Tomáš Vašek  

                 Mgr. Zdenka Zaťovičová 

 

P. JUDr. Alžbeta Šporerová (adresa neuvedená) 

Dotaz ohľadom kontajnerových starých stojísk – kedysi využívané ako prašiaky – betónové 
stavby. Konkrétne pred obytným domami na ul. ľ. Zúbka, Damborského, nemčíkova – pri 
Hestii. Priestor v okolí býva znečistený, neudržiavaný. Čo sa bude stýmito stavbami robiť. Či 
sa dajú využiť v prospech občanov, čo bývajú v okolí, napr. zbúrať a parkovať. 

Žiada zdokladovať vlastnícke vzťahy a kontakt na koho sa dá v tejto veci obrátiť 
a zmysluplne riešiť. Zároveň má na kompetentných požiadavku ohľadom rozšírenia 
parkovacích miest, či je možná zmena využitia tzv. chodníka (na tento účel však 
neslúžiaceho) 

(odpovedané inter. listom z odd. ŽP č. 20/2014 a poslancom č. OŽP 2467/2837/2014): 

Nakoľko je veľmi zložité usporiadať majetkovoprávny stav jednak ku stavbám 
prístreškov, ako i k pozemkom pod nimi, pripravujeme v súčasnosti materiál k tejto 
problematike na aprílové zasadnutie miestneho zastupiteľstva. 
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P. Jarmila Nováková, Pekníkova 1 

Rozbitý chodník od Pekníkovej smerom na zastávku Drobného. 

( odpovedané listom č. OÚR 2829/2014/AL dňa 05.02.2014 ) 

 

 

10.2.2014 

Poslanci : Karol Zrunek   

                 Ing. Margita Benedeková 

                   

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

Všetky odpovede na listy sú k nahliadnutiu priamo na Miestnom zastupiteľstve alebo na 
Organizačnom oddelení Miestneho úradu. 

 

Bratislava, február 2014 

 
 


	Návrh   uznesenia
	Poslanecké dni - podnety občanov

